
 

 

 

Protokół 

z obrad XLVII Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 3 marca 2023 r. 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 12 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Zastępca Wójta – Paweł Goliszek 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Zastępca Skarbnika – Joanna Ledzion 

5. Kierownik GGGiR – Katarzyna Grabowska 

6. Kierownik GO – Katarzyna Tomczak 

7. Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

8. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 12.10 dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska, powitała 

Państwa Radnych, Przedstawicieli Urzędu Gminy, Wójta Gminy Gostynin, Zastępcę Wójta Gminy, Zastępcę 

Skarbnika Gminy, Panią Sekretarz Gminy, Panią Kierownik referatu RRiG, Panią Kierownik GOPS, Pana 

Kierownika referatu SO, Pana Informatyka, oraz Państwa Sołtysów 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność i rozpoczęła obrady. 

Proponuję żebyśmy uczcić minutą ciszy pamięć zmarłego Pana Sołtysa Jana Dymowskiego. 

Czy do przedstawionego porządku obrad maja Państwo jakieś uwagi bądź wnioski bądź uwagi? Brak 

Radni proponowany porządek obrad zaopiniowali pozytywnie 10 głosami za. 

 

Do punktu 2-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado!, Drodzy Goście! niniejszym 

przekładam sprawozdanie z działalności Wójta za okres międzysesyjny to jest  od 24 lutego 2023r do 2 marca 

2023r. 

W tym czasie odbyłem 2 spotkania poza Urzędem Gminy:  

- w dniu 28 lutego brałem udział w obchodach 83 rocznicy egzekucji mieszkańców Gostynina i Kutna w lesie 

Kraśnica, 

- w dniu 01 marca uczestniczyłem w Narodowym Dniu Pamięci Żołnierzy Wyklętych w Gostyninie, 

Wydałem 6 zarządzeń Wójta. 

Lp. Nr zarządzenia Data wydania Treść zarządzenia 

1 22 27.02.2023 r. W sprawie: wprowadzenia Regulaminu Pracy Komisji Konkursowych do 

opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na wsparcie 

realizacji zadań z zakresu sportu na terenie Gminy Gostynin w roku 2023. 

2 23 27.02.2023 r. W sprawie: regulaminu przyznawania punktów wnioskom składanym w 

otwartym konkursie ofert o wsparcie realizacji zadań z zakresu sportu w 

2023 roku. 

3 24 27.02.2023 r. W sprawie: ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji 

zadań z zakresu sportu na terenie Gminy Gostynin w roku 2023. 



 

 

 

I. W zakresie planowania przestrzennego 

1. Wydano 32 decyzji o warunkach zabudowy, 106 projektów decyzji jest w uzgodnieniach. 

2. Wydano 5 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 11 projektów decyzji jest w uzgodnieniach. 

3. Wydano 11 decyzji zmieniających warunki zabudowy. 

4. Wydano 8 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy. 

5. Wydano 7 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego. 

6. Wydano 75 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

7. Wydano 1 zaświadczenie o przeznaczeniu gruntów w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Gostynin. 

8. Wydano 5 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego lub z przepisami odrębnymi. 

9. Wydano 2 wypisy i wyrysy z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

10. Wydano 14 decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia. 

11. Wpłynęły 3 wnioski o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 

przedsięwzięcia. 

 

II. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony Środowiska  

1. Wpłynęło 5 wniosków o dokonanie podziału nieruchomości. 

2. Wydano 2 decyzje zatwierdzające podział nieruchomości. 

3. Wydano 2 zawiadomienia o ustaleniu numeru porządkowego budynku. 

4. Wydano 1 oświadczenie o pracy w gospodarstwie rolnym. 

5. Wydano 2 decyzje o przyznaniu dodatku mieszkaniowego.  

6. Dokonano 14 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 

7. Przeprowadzono 20  kontroli dot. spalania odpadów w paleniskach domowych i przestrzegania przepisów 

uchwały antysmogowej dla województwa mazowieckiego na terenie Gminy Gostynin. 

8. Przygotowano dokumentację do wypłaty 2 odszkodowań za grunty przejęte na realizację inwestycji drogowej w 

m. Gulewo.  

9. Przeprowadzono jeden przetargi ustny nieograniczony na dzierżawę działki w m. Gorzewo.    

                 

III. Inwestycje  

1. Unieważniono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę energii elektrycznej dla 

oświetlenia drogowego i obiektów Gminy Gostynin oraz jednostek podległych  z powodu braku ofert. 

2. W trakcie - postępowanie o udzielenie zamówienia na zakup i dostawę laptopów wraz z oprogramowaniem z ich 

serwisem  w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa PPGR. 

3. W trakcie -  postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę kruszywa z przeznaczeniem do 

wbudowania w drogi gminne. 

 

IV. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

• Wpłynęło 16 wniosków dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji Działalności 

Gospodarczej. 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

• urodzeń  – 0 

• zgonów – 4 

• zameldowań na pobyt stały – 16 

• zameldowań na pobyt czasowy – 1 

• wymeldowania z pobytu stałego – 17 

• wymeldowania z pobytu czasowego – 1 

• wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 9 

4 25 27.02.2023 r. W sprawie: powołania komisji konkursowej do zaopiniowania ofert 

złożonych w otwartym konkursie ofert na wsparcie realizacji zadań z 

zakresu sportu na terenie Gminy Gostynin w roku 2023. 

5 25 01.03.223 r. W sprawie: zastępowania dyrektora Szkoły Podstawowej im. Józefa 

Piłsudskiego w Sierakówku. 

6 27 01.03.2023 r. W sprawie: przekazania oczyszczalni ścieków zlokalizowanych przy 

szkołach w Emilianowie, Sierakówku, Solcu, Teodorowie i Zwoleniu 

Gminnemu Zakładowi Komunalnemu z siedzibą w Solcu w celu 

prowadzenia eksploatacji. 



 

 

• udostępnienie danych osobowych – 5 

dowody osobiste  

• przyjęcie wniosków dowodowych – 15 

• wydanie dowodu osobistego – 20 

• unieważnionych  dowodów – 21 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

Odbyło się 2 posiedzenia komisji, 

Rozpatrzono ogółem 12 wniosków.  

Do Sądu skierowano 2 wnioski w celu wydania postanowienia co do dalszego leczenia osób uzależnionych. 

 

V. W zakresie Promocji i Funduszy Pomocowych 

1. Bieżąca publikacja aktualności i wydarzeń gminnych na stronie www gminy, 

2. Współudział w organizacji uroczystości patriotycznych ( 28 .02.2023r, - Kraśnica, 01.03.2023r. – Narodowy Dzień 

Pamięci Żołnierzy Wyklętych) 

3. Organizacja Obchodów 160. Rocznicy bitwy Powstania Styczniowego na Ziemi Gostynińskiej, 

4. Bieżące monitorowanie konkursów i ogłoszeń o naborach dot. pozyskiwania środków zewnętrznych. 

5. Realizacja projektu PPGR – kontynuacja 

6. Realizacja projektu Cyfrowa gmina – kontynuacja 

7. Udzielono informacji publicznej z zakresu pozyskania środków zewnętrznych w roku 2022r. dla portalu – 

gostynin.info, 

8. Rozstrzygnięto konkurs oraz podpisano umowy na zadanie : Wspieranie przedsięwzięć popularyzujących folklor 

i kultywujących tradycje, ze szczególnym uwzględnieniem nauki tańca, pieśni ludowych, skierowanych w 

szczególności do dzieci i młodzieży. (Stowarzyszenie Przyjaciół Ziemi Soleckiej, Stowarzyszenie Przyjaciół Szkoły 

w Lucieniu) 

 

VI. W zakresie Głównego Specjalisty ds. Inwestycji 

1. Koordynacja działań związanych z realizacją zadania inwestycyjnego pn. „Budowa i przebudowa infrastruktury 

kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Gostynin”, w tym wykonanie odbiorów częściowych związanych z płatnością 

pierwszej transzy w ramach programu Polski Ład dla zadań: 

a) Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Bierzewice - wykonano wszystkie  roboty ziemne na kwotę -  

1 325 694,00 zł brutto. 

b) Modernizacja oczyszczalni ścieków w m. Lucień w formule zaprojektuj i wybuduj – opracowano dokumentacje 

projektową, dostarczono agregat prądotwórczy, wymieniono mieszadła i przepływomierz  na kwotę - 615 000,00 zł 

brutto. 

c) Rozbudowa i przebudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Białotarsk w formule zaprojektuj i wybuduj – 

opracowano dokumentacje projektową, wykonano izolację zbiorników żelbetowych wraz z przykryciami z tworzywa 

sztucznego na kwotę 440 340,00 zł brutto. 

2. Wykonanie zgłoszeń przebudowy odcinków dróg gminnych w Starostwie Powiatowym w Gostyninie w ramach 

zadania pn.: „Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin”. 

3. Przygotowanie dokumentacji kosztorysowej na przebudowę odcinków dróg gminnych , dla których zgłoszenia 

zostały już dokonane w starostwie w ramach zadania pn.: „Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Gostynin” 

4. Budowa kontenerowej przepompowni strefowej wody wraz ze zbiornikiem retencyjnym na wodę w m. Podgórze 

– opracowano dokumentację projektową – ogłoszenie przetargu zaplanowane na marzec - kwiecień 2023. 

5. Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej w m. Bierzewice – opracowano dokumentację projektową – ogłoszenie 

przetargu zaplanowano na kwiecień – maj 2023 r. 

 

VII. W zakresie Referatu Gospodarki Odpadami 

• Wpłynęło 29 deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, (w tym  5  pierwszych, 18 

zmieniających,   5 zerujących, 1  korekty); 

• Wpłynęło 1 zgłoszenie do ewidencji zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni ścieków; 

• Wpłynęła przez system Bazy Danych Odpadowych zwrotna informacja dotycząca zatwierdzenia korekty 

sprawozdania Wójta Gminy Gostynin z realizacji zadań z zakresu gospodarowania odpadami komunalnymi za 2021 

rok składanej po złożeniu przez podmiot PreZero Płocka Gospodarka Komunalna korekty sprawozdania. 

• W związku z obowiązkiem raportowania  - sporządzono w Systemie CAS sprawozdanie – stan na 22.02.2023 

dodatki dla podmiotów wrażliwych.  

• W związku z naborem wniosków przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej wniosków 

o dofinansowanie na „Odbiór folii rolniczych i innych odpadów pochodzących z działalności rolniczej” przyjęto 3 

formularze zgłoszeniowych  od rolników z terenu Gminy Gostynin deklarujących chęć oddania ww. odpadów. 



 

 

• Wpłynęło 31 zgłoszeń odbioru odpadów wielkogabarytowych, zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego, 

zużytych opon….. termin składania wniosków upływa 31 marca 2023 roku.   

• W związku z wysłanym wezwaniem przyjęto 1 oświadczenie od podmiotu prowadzącego działalność gospodarczą 

w zakresie posiadania umowy na odbiór odpadów komunalnych.   

• Zaksięgowano 442 wpłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na łączną kwotę 81 579,09 zł; 

• Wysłano 33 upomnienia w związku z  zaległością w opłacie za odpady komunalne na łączną kwotę 13.060,12zł; 

•  Wysłano 2 wezwania do zapłaty  w związku z  zaległością w opłacie za odpady komunalne na  kwotę          587,00 

zł; 

• Wystawiono 2 tytuły wykonawcze w związku z zaległością w opłacie za odpady komunalne po bezskutecznym 

upomnieniu, na łączną kwotę 2 615,00 zł. 

• Wysłano 5 zawiadomień z informacją o numerze rachunku bankowego po złożeniu przez właściciela 

nieruchomości pierwszej deklaracji; 

• Wygenerowano i wydano 38 kompletów kodów kreskowych do identyfikacji worków na odpady komunalne dla 

właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Gostynin; 

• Przyjęto 5 zgłoszeń: 4 dotyczące wstawienia/zabrania pojemnika, oraz 1 dotyczące braku odbioru- zgłoszenia 

przekazano do Wykonawcy 

• Na podstawie art. 9u i 9v ustawy z dnia 13 września 1996 r.  

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz  art. 379 ust. 1 i ust. 2,   art. 380 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 

r. Prawo ochrony środowiska - przeprowadzono 19 kontroli nieruchomości w zakresie pozbywania się nieczystości 

ciekłych, posiadanych umów z podmiotem uprawnionym do odbioru i transportu nieczystości ciekłych oraz osadów 

z osadników przydomowych oczyszczalni ścieków, posiadania kompostownika i kompostowania w nim 

bioodpadów. Z każdej kontroli został sporządzony protokół dla każdej ze stron oraz dokumentacja fotograficzna. 

• Na bieżąco w referacie  odbywa się bezpośrednia obsługa interesantów: przyjmowanie deklaracji, wniosków, 

wydawanie worków na odpady segregowane, kodów kreskowych, udzielane są informacje na temat płatności za 

odpady oraz telefoniczne przyjmowanie zgłoszeń i udzielanie informacji w zakresie referatu gospodarki odpadami. 

 

VIII. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

1. Przyjęto 9  zgłoszeń o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 9 decyzji. 

2. Przyjęto 7 zgłoszeń o pomoc w formie świadczenia rzeczowego i świadczenia pieniężnego na żywność oraz 

wydano 7 decyzji. 

3. Przyjęto  3 zgłoszenia o pomoc w formie zasiłku stałego. 

4. Przeprowadzono weryfikację 11 zasiłków stałych. 

5. Wydano 12 wniosków ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania o niepełnosprawności. 

6. Wydano 12 zaświadczeń  o korzystaniu z pomocy społecznej. 

7. Wysłano 2 pisma do policji. 

8. Na terenie Gminy Gostynin objęto procedurą niebieskiej karty 15 rodzin. 

9. Z zakresu Karty Dużej Rodziny przyjęto i wprowadzono 4 wnioski. Wydano 5 kart tradycyjnych, oraz 5 kart 

elektronicznych. W produkcji jest 57 kart. 

10. Przyjęto 1 wniosek i wydano 2 zaświadczenia o wysokości przeciętnego miesięcznego dochodu 

przypadającego na jednego członka gospodarstwa domowego osoby fizycznej, która zamierza złożyć wniosek o 

przyznanie dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej lub 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

11. Z zakresu świadczeń rodzinnych przyjęto 10 wniosków o ustalenie prawa do świadczeń rodzinnych. 

12. Wydano 13 decyzji. 

13. Wystawiono 10 zaświadczeń. 

14. Wypłacono 7 świadczeń z zasiłku pielęgnacyjnego, 6 świadczeń rodzinnych, specjalny zasiłek dla opiekuna 1 

dla osoby. 

15. Wysłano 4 wnioski do Komendy Powiatowej Policji o ściganie z art. 209 § 3 Kodeksu Karnego. 

16. Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie na bieżąco obejmuje pomocą i wsparciem osoby 

przebywające na terenie Gminy z Ukrainy. 

17. Realizacja zadań na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy: 

- Złożono 1 wniosek na wypłatę świadczenia pieniężnego za zakwaterowanie i wyżywienie obywateli Ukrainy 

18. W ramach Lokalnego Punktu Pomocy Pokrzywdzonym Przestępstwem przyjęto 2 osoby. 

19. Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania i informacje. 

Na koniec chciałbym jeszcze poinformować i przedstawić sprawozdanie z działalności Chóru VOX CORDIS i 

Orkiestry Gminnej Foxodeon za m-c styczeń, dodam tylko, że w m-cu lutym i w m-cu marcu te zajęcia zostały 

zawieszone przeze mnie, gdyż po dzisiejszej zmianie w Uchwale Budżetowej przewidujemy ogłoszenie konkursu  

na prowadzenie zarówno Chóru jak i Orkiestry Foxodeon. W styczniu zespoły spotykały się regularnie na próbach 



 

 

w SP w Lucieniu, od początku stycznia 2023r, rozpoczęło się kolędowanie Zespołów Gminy Gostynin. Chór VOX 

CORDIS i Orkiestra Foxodeon wzięły udział w tej pięknej tradycji przekazywania z pokolenia na pokolenie 

uczestnicząc we mszach świętych w Kościołach Gminnych. 6 stycznia Gminna Orkiestra Foxodeon uczestniczyła 

w uroczystości Trzech Króli w Kościele Przemienienia Pańskiego w Białotarsku. 15 stycznia w Kościele w Lucieniu 

zespoły wspólnie wykonywały tradycyjne kolędy i pastorałek, 30 stycznia Chór VOX CORDIS występował podczas 

Mszy Świętej  w Kościele w Sokołowie, tak jak wspomniałem w m-cu lutym i marcu  zajęcia są zawieszone, chcemy 

wyłonić Stowarzyszenie najlepiej które będzie prowadziło zarówno Chór jak i Orkiestrę Foxodeon w formule 

konkursowej. 

Tytułem uzupełnień chcielibyśmy i tutaj poproszę mojego Zastępcę, aby troszeczkę powiedział o inwestycjach, 

dużo dzieje się w zakresie inwestycji i na jakim etapie w poszczególnych zadaniach jesteśmy, oddaje głos Zastępcy. 

Na salę posiedzeń dołączyła Radna Jolanta, Elżbieta Sulma, Elżbieta Tyszkiewicz. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: Pan Wójt wymienił już niektóre inwestycje te które są w trakcie realizacji, ja 

uzupełnię te informacje ponieważ uważamy, że mieszkańcom po prostu się należy taka informacja żeby wiedzieli 

co my tu robimy, czy wogóle już wzięliśmy się za prace bo mamy już 2 m-ce, albo dopiero 2 m-ce roku 

kalendarzowego w tym samym roku budżetowego, przy okazji dziękuję Państwu Radnym, że uchwalili Budżet 

jeszcze w ubiegłym roku bodajże 28 grudnia co nam pozwoliło zabrać się do pracy  od samego początku roku, więc 

uzupełnię informacje Pana Wójta którą Pan Wójt odczytał. 

W zakresie dróg które mamy w budżecie na ten rok, nie będę czytał dokładnie poszczególnych dróg ale powiem, 

że wszystkie drogi które są w projekcie Uchwały Budżetowej są na etapie opracowania w tej chwili dokumentacji 

projektowej. Zakup lamp solarnych w ramach funduszy sołeckich to jest 17 lamp też jest ta procedura przetargowa 

w trakcie rozstrzygania. Drogi które są i będą wykonywane już niektóre rozpoczęto wykonywać w ramach tych 

środków niewygasających z ubiegłego roku, to jest droga Polesie, Gorzewo, Klusek, Sieraków i Leśniewice zostały 

w m-cu styczniu i lutym rozpoczęte, ale przerwano je z uwagi na pogarszającą się pogodę, mamy nadzieję, że 

wykonawca wywiąże się z terminem realizacji który ma w umowie do 31 maja tegoż roku. Podpisał Pan Wójt również 

umowę z Gminą Miasta Gostynina na wspólną realizację drogi od drogi wojewódzkiej do drogi naszej gminnej, 

chodzi o drogę do wsi Nagodów. to jest droga miejsko-gminna dlatego jest porozumienie wcześniej spisane, a teraz 

umowa. Na ostatniej Sesji była przez Państwa podjęta Uchwała, więc jest Miasto Gostynin wspólnie z Gminą 

Gostynin realizuje tą drogę na razie na etapie dokumentacji projektowej. W trakcie procedury przetargowej jest też 

zakup kruszywa na remonty dróg, ogłosiliśmy przetarg, jeśli dziś Państwo zatwierdzicie dodatkową pozycję w 

Budżecie tj. kwota 500tyś. zł, na zakup kruszywa, mamy już 6 ofert, 2 oferty są z taką ceną do przyjęcia, oczywiście 

jeszcze przetarg nie jest rozstrzygnięty i będziemy w stanie zakupić  blisko 4tyś. ton kruszywa który Zakład 

Komunalny będzie rozkładał. Wogóle Zakład Komunalny już w tym roku rozkładał kruszywo na drogi niektóre bo 

było zakupione kruszywo na zimę tak żebyśmy mogli wczesną wiosną z niektórymi drogami już ruszyć, ale jak 

zwykle kruszywa jest potrzeba bardzo dużo. Jeśli chodzi o inwestycje wodno-kanalizacyjne poza tymi które Pan 

Wójt wymienił to jest; Rozbudowa sieci wodociągowej w Legardzie tj. 4 odcinki tych sieci wodociągowych, Zakład 

Komunalny będzie wykonywał te odcinki, podpisaliśmy już umowę na usługę geodezyjną, rozliczenie oraz na 

inwentaryzacje geodezyjną i wyłoniliśmy też kierownika budowy bo przy takich inwestycjach jest wymagany 

kierownik budowy. Rozbudowa sieci wodociągowej w Choinku, zadanie jest już na ukończeniu w trakcie realizacji, 

w zasadzie jest już końcówka tego zadania, wykonawcą jest Gminny Zakład Komunalny, jest obsługa geodezyjna, 

umowa jest podpisana oczywiście na usługę geodezyjną w postaci rozliczenia i inwentaryzacji geodezyjnej i jest 

kierownik budowy wyłoniony, to wszystko wymaga drobne rzeczy ale wymagają też takiej procedury, bowiem 

Gmina musi działać w zgodzie z zamówieniami publicznymi, ale przy mniejszych inwestycjach w zgodzie z ustawą 

o finansach publicznych, nie możemy zlecić komu kolwiek, musimy zapytać kilku potencjalnych oferentów, to 

troszkę trwa ale 2 m-ce już jest sporo robót na ukończeniu niektóre są, a dużo robót już jest w trakcie takiej 

naprawdę realizacji. Rozbudowa sieci wodociągowej w Choinku została podpisana - tj. następna bo przed chwilą 

czytałem Choinek który wykonuje już Zakład Komunalny, natomiast na dokumentację projektową w m. Choinek w 

innym miejscu została podpisana umowa już na sporządzenie tej dokumentacji projektowej. Projektant już zaczyna 

projektować. Następna inwestycja tylko z tych podkreślam które są już rozpoczęte, nie będę czytał tych które są w 

budżecie, a jeszcze nie zaczęliśmy ich. Przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania wody w m. Krzywie tj. 

opracowanie dokumentacji  projektowej, mamy 3 oferty, zapytanie ofertowe zrobiliśmy, nie jest jeszcze 

rozstrzygnięty ten mini przetarg, ale mamy potencjalnego wykonawcę projektu za cenę którą przewidywaliśmy, 

nawet niższą oczywiście. Budowa studni głębinowej w Sierakowie, dokumentacja na likwidacje istniejącej  studni 

nr 1 oraz wykonanie nowej studni głębinowej, dokumentacja jest w trakcie realizacji, jest już wykonywana i jest też 

umowa podpisana. Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Strzałki jest to nierozpoczęte, jest planowane na przyszły 

rok. Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Mysłownia Nowa tu chodzi też o dokumentację projektową, jest zawarta 

umowa z projektantem, jest to dokumentacja wykonywana. Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej w Bierzewicach 

odcinek kanalizacji sanitarnej o dł. ponad 200m. będzie realizowany przez Gminny Zakład Komunalny, już 

wyłoniliśmy w ramach zapytania ofertowego Geodetę do usługi geodezyjnej i Kierownika budowy. Rozbudowa sieci 



 

 

wodociągowej w m. Bierzewice dokumentacja jest w trakcie opracowania, modernizacja stacji uzdatniania wody 

Kozice dokumentacja produktowa, dokumentacja jest w trakcie opracowania. Budowa sieci wodociągowej w m. 

Sokołów tu przygotowujemy dokumenty do wyłonienia wykonawcy, nie będzie to łatwa inwestycja z uwagi na to, że 

projekt powstał już dosyć dawno temu, od tego czasu na gruncie trochę się zmieniły uwarunkowania, będziemy 

musieli troszkę zmieniać trasę, dokumentacja będzie musiała być przeprojektowywana, ale właśnie jesteśmy w 

takim mocnym stadium tej inwestycji też, stadium jeszcze niewykonywania ale takim przygotowania tej inwestycji 

dokładnej. O tych drogach i inwestycjach wodno-kanalizacyjnych w ramach Polskiego Ładu Pan Wójt już mówił, 

ale ja tylko króciutko bym uzupełnił, że jeśli chodzi o te inwestycje kanalizacyjne to jest koszt, wiadomo umowa jest 

w trakcie realizacji podpisana, koszt całkowity tj. ok. 12mln. zł, dotacja którą Gmina otrzyma tj. 9.5mln. zł, czyli za 

2.5mln. zł, zrobimy 5 inwestycji tak naprawdę swoich własnych wewnętrznych z Budżetu Gminy Gostynin. Jeśli 

chodzi o drogi to też uzupełnię w ramach Polskiego Ładu już jest końcówka żmudnej bardzo pracy w przygotowaniu 

kilkudziesięciu dróg czyli dokumentacje projektowo-kosztorysowe, wszystko jest przygotowane, już jest taka 

końcóweczka, kosztorysy mamy, przetarg będzie musiał być ogłoszony żeby nam to wszystko nie przepadło za 

kilka dni i jesteśmy w stanie to zrobić, tu otrzymamy dotacje prawie 10mln. zł, i planujemy  ramach tego wykonać 

ponad 20km. nowych dróg asfaltowych. Budowa siedziby Urzędu Gminy jest realizowana, oczywiście jak Państwo 

wszyscy wiedzą było troszeczkę zachwiania na tej budowie z uwagi na błędy projektowe, wszystko jest już 

poprawione w ramach dokumentacji  projektowej, budowa jest, teraz znowu ruszyła pełną parą, jest wykonany 

całkowicie już m-c temu strop żelbetowy nad pierwszą kondygnacją, wznoszone są i jest konstrukcja drugiej 

kondygnacji czyli piętra, całkowity koszt zadania tj. 15mln. zł, zaawansowanie jest finansowe jak do tej pory to ok. 

2.5mln. zł, i na tą inwestycję mamy tez dotacje jak na razie 2.5mln. zł, nie mniej staramy się i czekamy na 

rozstrzygnięcie, złożyliśmy następny wniosek o 4mln. zł, i czekamy na jego rozstrzygnięcie. Teraz inne drobniejsze, 

ale i większe inwestycje które też wymagają dużo czasu do przygotowania to są; Budowa świetlicy wiejskiej w 

Rogożewku, świetlicy w Mysłowni Nowej i budynku w Nagodowie dla potrzeb mieszkańców sołectwa, wyłoniliśmy 

projektanta, udało nam się jednego do tych trzech inwestycji, przewidywaliśmy kwoty po 15tyś. zł, w Budżecie na 

koszt dokumentacji dla każdej inwestycji ponieważ jeden projektant zgodził się na wykonanie trzech jednocześnie, 

to po 10tyś. zł, brutto każda inwestycja, każda dokumentacja będzie kosztować i oczywiście jest w trakcie realizacji 

te dokumentacje są w trakcie realizacji i jest podpisana umowa z projektantem. Budowa siłowni zewnętrznej wraz 

z dokumentacją na działce w Nieckach, wyłoniono wykonawcę też dokumentacji projektowej bo takie nawet drobne 

inwestycje jak budowa siłowni wymagają niestety dokumentacji projektowej ponieważ to jest teren ogólnodostępny 

i zgodnie z planem budowlanym wymagana jest dokumentacja projektowa. Zakup urządzeń na plac zabaw w 

Zaborowie Starym również mamy projektanta na dokumentację projektową. Troszkę większa inwestycja w sensie 

przygotowania nawet dokumentacji czyli rozbudowa budynku SP w Solcu, podzieliliśmy projektowanie na dwa 

etapy, bowiem nie udało się nam znaleźć, a szukaliśmy naprawdę daleko projektantów którzy za kwotę którą mamy 

w Budżecie 100tyś. zł, wykonali dokumentację całą projektową, nie znaleźliśmy takiego projektanta niestety, w 

związku z tym podzieliliśmy przygotowanie dokumentacji na dwa etapy. Pierwszy etap czyli w tym bieżącym roku, 

wyłoniliśmy już wykonawcę tych prac projektowych i projektant wykona wszystkie formalności i projekt budowlany 

w części wystarczającej  do uzyskania pozwolenia na budowę. W tym roku musimy mieć pozwolenie na budowę 

wg. umowy, natomiast w przyszłym roku projektant będzie wykonywał projekt techniczny czyli taki szczegółowy i 

kosztorysy i specyfikacje techniczne niezbędne do wyłonienia wykonawcy już robót budowlanych i zapłacimy mu 

wg. tej umowy na samym początku roku 2025, bowiem na rok 2024 w WPF nie mamy na ten cel pieniędzy, 

natomiast mamy już na 2025, zresztą zgodnie z założeniami, ta budowa miała się rozpocząć w 2025 i na razie 

wszystko na to wskazuje że tak będzie. Następna inwestycja która jest w Budżecie tj. Rozbudowa SP w 

Emilianowie, w trakcie realizacji jest dokumentacja projektowa, następna inwestycja to jest kilka inwestycji w 

ramach jednego przedsięwzięcia czyli następny Polski Ład w ramach infrastruktury społecznej Polski Ład dla wsi 

PPGR, wyłoniliśmy wykonawcę dokumentacji projektowej na wszystkie zadania tj. Termomodernizacja SP w 

Sokołowie w zakresie wymiany stolarki okiennej i drzwiowej, ocieplenie dachu i ścian wraz z wymianą obróbek 

blacharskich i parapetów zewnętrznych, termomodernizacja budynku mieszkalnego, budowa świetlicy wiejskiej w 

Belnie, przebudowa odcinka drogi powiatowej w zakresie budowy chodnika we wsi Belno, przebudowa odcinka 

drogi gminnej w zakresie budowy chodnika w m. Sokołów, budowa parkingu w Sokołowie na terenie będącym 

własnością Parafii Sokołów, ksiądz wyraził na to zgodę i jest tam miejsce i tam planujemy wykonać parking 

ogólnodostępny oczywiście dla wszystkich mieszkańców i nie tylko mieszkańców i jeszcze przebudowa odcinka 

drogi powiatowej, przebudowa drogi powiatowej w zakresie budowy chodnika również w Sokołowie. Czyli mamy 

projektanta na wszystko i do 15 maja do początku maja w zasadzie musimy ogłosić przetarg na realizację tego 

całego przedsięwzięcia i nic na razie nie wskazuje na to żebyśmy tego nie mogli zrobić. Następna tj. Rozbudowa 

boiska szkolnego na terenie SP w Zwoleniu, jest wyłoniony wykonawca dokumentacji projektowej, podpisana 

umowa i jest w trakcie realizacji dokumentacja projektowa i oczywiście planujemy w ramach Budżetu który jest 

wykonać tę rozbudowę boiska szkolnego w roku bieżącym. Następna Modernizacja boiska sportowego przy SP w 

Białotarsku, jest wyłoniony wykonawca i podpisana umowa na prace agrotechniczne czyli taką gruntowną, 



 

 

dogłębną modernizacje płyty trawiastej tego boiska, mamy już wykonawcę wyłonionego i zapytanie ofertowe 

sporządziliśmy nie mniej jednak nie rozstrzygnęliśmy jeszcze tego mini przetargu, na wykonawcę naprawy, 

przebudowy w zasadzie tej bieżni tartanowej, oferty mamy natomiast jeszcze wykonawca nie jest wyłoniony, jeśli 

podpiszemy umowę z jednym z oferentów który złożył ofertę to jesteśmy w stanie za kwotę te 300tyś. zł, która jest 

w Budżecie wykonać modernizację, przebudowę, remont tego boiska przyszkolnego w Białotarsku. Dziękuję 

bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy do przedstawionego sprawozdania mają 

Państwo Radni jakieś zapytania? Brak. 

 

Do punktu 3-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z 

zakresu wspierania rodziny oraz wykaz potrzeb związanych z realizacją zadania w Gminie Gostynin. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado; Rodzina stanowi wyjątkowe i 

niepowtarzalne środowisko - wspólnotę miłości i solidarności - niezbędną dla prawidłowego rozwoju fizycznego, 

psychicznego i społecznego dziecka, jedyną pod względem możliwości wychowywania, nauczania i przekazywania 

wartości. Aktywne działania osób, zespołów, instytucji i służb powinny być ukierunkowane na wielozakresową 

pomoc dziecku i rodzinie, wspomagać rodziny we wszystkich ich funkcjach. Ustawa o wspieraniu rodziny i systemie 

pieczy zastępczej daje możliwości budowania nowego systemu pomocy rodzinie niewydolnej wychowawczo na 

różnych etapach jej funkcjonowania, od problemów opiekuńczo wychowawczych wymagających okresowego 

wsparcia do sytuacji, w której dziecko zostało umieszczone w pieczy zastępczej. Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Gostyninie podejmuje wiele działań, stworzone są procedury postępowania, które maja służyć opiece 

nad dzieckiem i jego wychowaniu. W sytuacjach kryzysowych, gdy rodzina nie jest w stanie poradzić sobie z 

problemami, nie potrafi zajmować się dzieckiem, zachodzi konieczność udzielenia jej pomocy, wsparcia lub 

interwencji z zewnątrz. W tych wyjątkowych sytuacjach zgodnie z Konstytucją dziecko ma prawo do pomocy, w tym 

do pomocy w formie pieczy zastępczej: „Dziecko pozbawione opieki rodzicielskiej ma prawo do opieki i pomocy 

władz publicznych”. 

Rodzina powinna zapewnić mu bezpieczeństwo fizyczne i emocjonalne. Oddziałuje w sposób świadomy i 

nieświadomy na dziecko, przekazując mu system wartości, tradycje, kształtując jego aktywność i postępowanie na 

całe życie. Jest też najbardziej stabilnym punktem odniesienia w doświadczeniu dziecka. Dlatego jeśli w 

funkcjonowaniu rodziny pojawiają się dysfunkcje, instytucje i służby zobligowane do wspierania rodziny 

zobowiązane są do podjęcia na jej rzecz określonych działań. Wspieranie rodziny przeżywającej trudności w 

wypełnianiu funkcji opiekuńczo – wychowawczych to zespół planowanych działań mających na celu przywrócenie 

rodzinie zdolności do wypełniania tych funkcji. Obowiązek wspierania rodziny przeżywającej trudności w 

wypełnianiu funkcji opiekuńczo – wychowawczych oraz organizacji pieczy zastępczej w zakresie ustalonym ustawą  

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, spoczywa na jednostkach samorządu terytorialnego oraz na 

organach administracji rządowej. Obowiązek ten jednostki samorządu terytorialnego oraz organy administracji 

rządowej realizują m. in. we współpracy ze środowiskiem lokalnym, sądami, policją, instytucjami oświatowymi, 

podmiotami leczniczymi. Zadania z zakresu wspierania rodziny obowiązek samorządu gminnego i systemu pieczy 

zastępczej są realizowane zgodnie z zasadą pomocniczości. 

Stosując ustawę należy mieć na względzie podmiotowość dziecka i rodziny oraz prawo dziecka do: 

wychowania w rodzinie, powrotu do rodziny, utrzymywania osobistych kontaktów z rodzicami, z wyjątkiem 

przypadków, w których sąd zakazał takich kontaktów, stabilnego środowiska wychowawczego, kształcenia, rozwoju 

uzdolnień, zainteresowań i przekonań oraz zabawy i wypoczynku, pomocy w przygotowywaniu do samodzielnego 

życia, ochrony przed bezprawną ingerencją w życie dziecka, informacji i wyrażania opinii w sprawach, które go 

dotyczą, odpowiednio do jego wieku i stopnia dojrzałości, ochrony przed poniżającym traktowaniem i karaniem, 

poszanowaniu tożsamości religijnej i kulturowej, dostępu do informacji dotyczących jego pochodzenia. 

W niniejszym sprawozdaniu nie można pominąć sytuacji epidemii wywołanej Covid – 19 Rok 2022 był pod wieloma 

względami czasem szczególnym i niósł ze sobą sporo wyzwań jak i ograniczeń. Pandemia wpłynęła na sposób 

działania pracowników pomocy społecznej i samej pomocy społecznej jako instytucji polityki społecznej. Wymusiła 

nie tylko na pracownikach socjalnych, asystencie rodziny ale również na innych podmiotach realizujących zadania 

w zakresie wspierania rodziny konieczność wypracowania nowych, zastępczych form prowadzenia pracy z osobami 

przeżywającymi kryzys, potrzebującymi pomocy i wsparcia w codziennym funkcjonowaniu. Mając na względzie fakt, 

że w sposób zdalny trudno nawiązuje się relację pomocową i jeszcze trudniej prawidłowo diagnozuje problemy i 

monitoruje sytuację rodziny oraz wychowujących się w niej dzieci – na terenie gminy  Gostynin założenia 

programowe w zakresie wspierania rodziny, cele i zadnia były realizowane. Działania podejmowane przez GOPS 

podejmowane zostały szczegółowo przedstawione Państwu w sprawozdaniu. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania w 

tym punkcie? Brak. 



 

 

opinie: 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie. 

Radni ww. sprawozdanie zaopiniowali pozytywnie 11 głosami za. 

 

Do punktu 4-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Przyjęcie sprawozdania z działalności 

Komisji za 2022 rok. 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie, 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie, 

Komisja Skarg Wniosków i petycji sprawozdanie zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska sprawozdanie zaopiniowała 

pozytywnie, 

Komisja Budżetu i Finansów sprawozdanie zaopiniowała pozytywnie, 

Komisja Rewizyjna sprawozdanie zaopiniowała pozytywnie.  

Radni ww. sprawozdanie zaopiniowali pozytywnie 11 głosami za. 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 

450/XLV/2022 Rady Gminy Gostynin z dnia 29 grudnia 2022 roku  w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, zmiany w WPF na lata 2024-32 

wynikają głównie ze zmian w Uchwale Budżetowej którą równolegle chcemy omówić, ponieważ te zmiany w 

Uchwale Budżetowej wpływają i wprowadzenie szeregu zadań, nowych kosztów w związku z tym i wprowadzeniu 

wolnych środków z roku 2022 zmienia się prognoza planowanego długu  na lata 2024-32 i to są główne zmiany w 

WPF, a wynikają one z zmian w Uchwale Budżetowej dlatego omówimy to równolegle. Zmiany w dochodach i 

wydatkach bieżących omówi Pani Zastępca Skarbnika Joanna Ledzion, a zmiany inwestycyjne omówi Zastępca 

Pan Paweł Goliszek. 

Zastępca Skarbnika Joanna Ledzion: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado w części dochodowej wprowadzono 

trzy zmiany, w zakresie różnych rozliczeń dokonuje się zwiększenia planu subwencji oświatowej o kwotę 

75.124,00zł, zgodnie z pismem Ministra Finansów z dnia 17 lutego 2023r określającym ostateczne kwoty subwencji 

wynikające z ustawy budżetowej dla gmin na rok 2023. 

W zakresie Oświaty i wychowania dokonuje się zmniejszenia planu dochodów bieżących o łączną kwotę 

10.004,00zł,  z tytułu dotacji celowej otrzymanej na realizację własnych zadań bieżących gminy, kwota zmniejszenia 

wynika z dokonanej weryfikacji sprawozdania SIO wg stanu na 30.09.2022r i zmniejszenia dokonano w zakresie 

oddziału przedszkolnego w szkołach podstawowych oraz innych formach wychowania przedszkolnego. Razem 

zwiększenia dochodów bieżących stanowią 75.124,00zł, razem zmniejszenia dochodów bieżących stanowią 

10.004,00zł, zatem łączna kwota zwiększeń dochodów bieżących wynosi 65.120,00zł.  

W zakresie Dodatków bieżących dokonano następujących zmian; W zakresie Drogi publiczne gminne zwiększono 

plan wydatków bieżących o kwotę ogólną 796.050,00zł, ta kwota stanowi w ramach planu finansowego Gminnego 

Zakładu Komunalnego w Solcu o 300.000,00zł, na zakupie materiałów i wyposażenia, 500.000,00zł, zwiększamy 

plan wydatków bieżących na zakup materiałów i wyposażenia w ramach planu finansowego Urzędu Gminy, mowa 

tu o zakupie kruszywa, jednocześnie w planie finansowym Urzędu Gminy zmniejszamy plan wydatków bieżących 

o kwotę 3.950,00zł, zmiana ta wynika ze zmian funduszu sołeckiego Kiełpieniec-Mniszek-Skoki. 

W zakresie Gospodarki gruntami i nieruchomościami dokonuje się zwiększenia planu wydatków bieżących z tytułu 

odszkodowań wypłacanych na rzecz osób fizycznych o kwotę 185.000,00zł, i na zakup materiałów i wyposażenia 

o kwotę 3.950,00zł, ta zmiana dot. funduszu sołeckiego sołectwa Kiełpieniec-Mniszek-Skoki. Łączna kwota 

zwiększeń w zakresie Gospodarki gruntami i nieruchomościami wynosi 188.950,00zł. 

W zakresie Administracji publicznej - pozostała działalność dokonano zwiększenia planu wydatków na wpłaty gmin 

i powiatów na rzecz innych jednostek samorządu terytorialnego na dofinansowanie zadań bieżących o kwotę 

11.275,00zł, w tym przypadku Gmina Gostynin zamierza przystąpić do działań na rzecz energetyki rozproszonej w 

ramach ZGRP poprzez opracowanie strategii rozwoju energetyki rozproszonej na terenie działania Związku oraz 

analizy uwarunkowań formalno-prawnych, organizacyjnych i finansowych utworzenia podmiotów grupujących 

lokalnych wytwórców i odbiorców energii. 

W zakresie Bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej dokonuje się zarówno zwiększenia jak i 

zmniejszenia o kwotę 6.000,00zł,jedna kwota dot. zakupów zmniejszenia zakupów materiałów i wyposażenia, 



 

 

natomiast zwiększenia planu wydatków bieżących na zakup usług remontowych, jest to zmiana wynikająca ze 

zmiana funduszu sołeckiego sołectwa Białotarsk. 

W zakresie Oświaty i wychowania w ramach zmian planów finansowych jednostek oświatowych dokonuje się nast. 

zmian: w zakresie szkół podstawowych dokonano zwiększenia planu wydatków bieżących o kwotę 10.800,00zł, na 

wynagrodzenia bezosobowe, 300,00zł na zakup materiałów i wyposażenia, 187.200,00zł,  na zakup energii, 

14.500,00zł, na szkolenia pracowników niebędących członkami korpusu służby cywilnej, jednocześnie zmniejsza 

się plan wydatków bieżących o kwotę 12.000,00zł, na zakup usług pozostałych. 

W zakresie Oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych dokonuje się zmniejszenia planu wydatków 

bieżących o kwotę 18.416,00zł, na wynagrodzenia osobowe nauczycieli oraz dokonuje się zwiększenia planu 

wydatków bieżących o kwotę 12.564,00zł,  na wynagrodzenia osobowe pracowników i 800,00zł, na zakup usług 

zdrowotnych. 

W zakresie innych form wychowania przedszkolnego dokonuje się zmniejszenia o kwotę 4.152,00zł,  na 

wynagrodzenia osobowe nauczycieli. 

W zakresie Świetlic szkolnych w ramach zmian planów finansowych jednostek oświatowych dokonuje się 

zmniejszenia o kwotę 1.600,00zł, na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. 

Ogólna suma zwiększeń w zakresie Oświaty wynosi 226.164,00zł, zmniejszenia na kwotę 36.168,00zł, łączna 

kwota zwiększeń to 189.996,00zł. 

W zakresie Ochrony zdrowia zostały wprowadzone środki z roku 2022, które zostały wprowadzone do budżetu roku 

2023 jako przychody, kwota 78.731,79zł, są to środki niewykorzystane z opłat na wydawanie zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych, z tej kwoty 8.731,79zł, zostało wprowadzone na zakup materiałów i wyposażenia w zakresie 

zwalczania narkomanii, natomiast pozostała kwota 70.000,00zł, została wprowadzona na dotacje celowe z budżetu 

jednostek samorządu terytorialnego na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji 

organizacjom prowadzącym działalność pożytku publicznego w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi. O kwotę 

33.492,30zł, został zwiększony plan wydatków bieżących w Pozostałych zadaniach w zakresie polityki społecznej, 

jest to kwota również wprowadzana, niewykorzystana w roku 2022, wprowadzona do budżetu w roku 2023 jako 

przychód, środki te zostały przeznaczone na zakup laptopów z oprogramowaniem i ubezpieczeniem dla dzieci z 

rodzin pegeerowskich w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020, jest to priorytetowe 

wsparcie dla rodzin pegeerowskich w Rozwoju cyfrowym, projekt jest finansowany w 100% przez Europejski 

Fundusz Rozwoju Regionalnego.. 

W zakresie Gospodarki odpadami komunalnymi dokonuje się również zwiększenia planu wydatków bieżących o 

kwotę 136.542,78zł, na zakup usług pozostałych, jest to również kwota która została niewykorzystana w roku 2022, 

została wprowadzona do budżetu w roku 2023 jako przychód, analogiczną sytuacją mamy w zakresie Wpływów i 

wydatków związanych z gromadzeniem środków z opłat za korzystanie ze środowiska, te przypadku 

niewykorzystana kwota z roku 2022 tj, kwota 5.174,49zł,  została wprowadzona na zakup materiałów i wyposażenia. 

W budżecie roku 2023 jest wprowadzona jako przychód.  

W zakresie Kultury i ochrony dziedzictwa narodowego dokonuje się zwiększenia planu wydatków bieżących o kwotę 

25.000,00zł, jako dotacja z budżetu dla samorządowej instytucji kultury oraz jednocześnie zmniejszenia planu 

wydatków bieżących na zakup usług remontowych o kwotę 14.034,61zł, tj. zmiana funduszu sołeckiego sołectwa 

Feliksów. 

Razem zwiększenia wydatków bieżących wynoszą 1.507.380,36zł, zmniejszenia wydatków bieżących 56.202,61zł, 

łączna kwota zwiększeń wydatków bieżących 1.451.177,75zł. To tyle w zakresie wydatków bieżących. Dziękuję 

bardzo. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: wymienię tylko nowe zadania inwestycyjne które Pan Wójt chce wprowadzić na 

dzisiejszej sesji i prosić Szanowną Radę o zatwierdzenie tych inwestycji, jak i drobne zmiany w niektórych 

inwestycjach które już są w budżecie. Pierwszą inwestycją jest Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Choinek, 

opracowanie dokumentacji projektowej, w tej chwili jest kwota w budżecie 25.000,000zł, niestety nie udało się 

znaleźć projektanta za tę kwotę, mamy potencjalnego projektanta który chce wykonać tę dokumentacje projektową 

ok. 30.000,00zł, więc prosimy o podwyższenie z kwoty 25.000,00zł do 30.000,00zł, następna pozycja zmieniona 

Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Strzałki, w tej chwili w budżecie jest kwota 110.000,00zł, planowaliśmy tę 

inwestycję wykonać firmą zewnętrzną, ale Zakład Komunalny z siedzibą w Solcu wykona tą inwestycję i wystarczy 

na tą inwestycję kwota tylko 30.000,00zł, to też pokazuje, tj, mały przykład który pokazuje, że Rada Gminy likwidując 

Spółkę, a tworząc Gminny Zakład Komunalny Jednostkę Samorządową postąpiła racjonalnie bo inwestycje 

wykonywane przez ten Zakład są wykonywane bardzo sprawnie kierunkiem Dyrektora Czarneckiego, a również 

tanio bo Gminny Zakład z siedzibą w Solcu nie generuje żadnych zysków, nie odprowadza żadnego podatku do 

Urzędu Skarbowego co jest bardzo ważne bo ok. 30-40% z każdej faktury firma zewnętrzna odprowadza do Urzędu 

Skarbowego, także prosimy o zmniejszenie tej kwoty tutaj z 110.000,00zł do 30.000,00zł, nast. pozycja nowa to 

chcemy wprowadzić Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Klusek, właśnie te 80.000,00zł, zaoszczędzone na 

wodociągu w Strzałkach chcemy przeznaczyć na budowę sieci wodociągowej w m. Klusek, tam powstało bardzo 



 

 

dużo działek i rozpoczęte są budowy budynków w związku z tym ten wodociąg jest tam potrzebny i dlatego prosimy 

o tę kwotę. Nast. nowa pozycja Rozbudowa sieci wodociągowej w Miałkówku prosimy tutaj o kwotę 40.000,00zł, 

na sporządzenie dokumentacji projektowej tej sieci wodociągowej, nast. Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Baby 

Górne również dokumentacja projektowa 15.000,00zł, nast. nowa pozycja Rozbudowa sieci wodociągowej w m. 

Gorzewo, również dokumentacja projektowa 15.000,00zł, kolejna pozycja Rozbudowa sieci wodociągowej w 

Nagodowie, dokumentacja projektowa również 15.000,00zł, kolejna nowa pozycja tj. Zakup koparko-ładowarki na 

potrzeby gospodarki wodno-kanalizacyjnej dla Zakładu Komunalnego z siedziba w Solcu tj. kwota 300.000,00zł, 

prosimy o taką kwotę, oraz zakup samochodu dostawczego na potrzeby gospodarki wodno-kanalizacyjnej kwota 

100.000,00zł, łącznie 400.000,00zł, tak jak już wspomniałem na jednym tylko przykładzie, a tych przykładów jest 

naprawdę dużo, że nasz Zakład Komunalny wykonuje sprawnie te mniejsze sieci wodno-kanalizacyjne i w związku 

z tym potrzebny jest mu sprzęt, w efekcie będzie się to i tak bardzo opłacać Gminie Gostynin bo chcemy zakupić 

sprzęt dobrej jakości i nie stary. Nast. kilka nowych pozycji w zakresie dróg Przebudowa drogi gminnej w m. 

Emilianów chcemy dokończyć już drogę w Emilianowie, kwota potrzebna 200.000,00zł, nast. pozycja Przebudowa 

drogi gminnej w m. Nowa Wieś 100.000,00zł, kolejna pozycja Przebudowa drogi gminnej w Górkach Drugich 

30.000,00zł, tu taka drobna uwaga, mieszkańcy sołectwa Górki Drugie w roku ubiegłym przeznaczyli swoje środki 

w ramach funduszu sołeckiego na przebudowę drogi gminnej która wówczas nie została wykonana, będzie 

wykonywana w tym roku jako środki z tych inwestycji niewygasających i chcemy zrekompensować jakby 

mieszkańcom tego sołectwa dołożyć kwotę do inwestycji 30.000,00zł, żeby odcinek był dłuższy wykonany, żeby 

zrekompensować jakby to że w ubiegłym roku środki które przeznaczyli na tę przebudowę nie zostały wykorzystane, 

nast. pozycja tj. Przebudowa drogi gminnej w Anielinie 50.000,00zł, tam trzeba dokończyć wykonanie nakładki 

bitumicznej, nast. nowa pozycja Przebudowa drogi gminnej w m. Feliksów, Skrzany tj. 150.000,00zł, nast. nowa 

pozycja Przebudowa drogi gminnej w m. Rybne prosimy o kwotę 60.000,00zł, mieszkańcy tegoż sołectwa w swoim 

funduszu sołeckim przeznaczyli kwotę ok. 17.000,00zł, także za ten odcinek postaramy się wykonać dłuższy 

odcinek drogi, nast. pozycja Modernizacja wraz z oznakowaniem zjazdów i skrzyżowań dróg gminnych w m. 

Ruszków, Zaborów Stary, Skoki, Helenów i Lucień kwota 160.000,00zł, mamy opracowaną dokumentację 

projektową na wszystkie te 5 zjazdów to są zjazdy na drogi wojewódzkie zatwierdzone przez Wojewodę 

Mazowieckiego bowiem dokumentacje w drogach wojewódzkich zatwierdza Wojewoda, a nie Starosta i mamy 

kosztorysy inwestorskie i myślimy, że za kwotę 160.000,00zł, uda nam się wykonać połączenie tych naszych dróg 

gminnych z drogami wojewódzkimi i żeby nie było tak, że brakuje kawałka asfaltu zjeżdżając z drogi wojewódzkiej 

na drogę gminną. Nast. nowa pozycja Przebudowa drogi gminnej wewnętrznej w m. Bierzewice, prosimy o kwotę 

160.000,00zł, nast. nowa pozycja drogowa Przebudowa drogi wewnętrznej w m. Ruszków, potrzebna jest kwota 

200.000,00zł, to są te inwestycje nowe drogowe o które Państwa prosimy o zatwierdzenie tego, dodam tak na 

marginesie, ja przy wymienianiu dróg w zakresie Polskiego Ładu powiedziałem, że Gmina w ramach Polskiego 

Ładu ma zamiar wykonać ponad 20km. dróg, ale to tylko w ramach Polskiego Ładu, natomiast jak połączymy drogi, 

które już są w budżecie i o które teraz dodatkowo prosimy, nie liczę tych które są w ramach środków 

niewygasających, ale one też będą wykonane w roku bieżącym więc będzie to dużo dłuższy odcinek w sumie niż 

ponad 20km, jeszcze dodatkowo oprócz tego z Polskiego Ładu właśnie są te nowe drogi. Nast. nowa pozycja 

Przebudowa kładki przez rzekę w m. Lucień, tj. potrzebna dokumentacja projektowa, ta kładka jest konieczna po 

prostu żeby połączyć teren szkoły przez rzekę z terenem rekreacyjnym który się znajduje po drugiej stronie rzeki 

czyli boisko szkolne z którego uczniowie bardzo chętnie zawsze korzystają, nast. pozycja w tej chwili w budżecie 

jest Zakup samochodu terenowego dla OSP Lucień, sołectwo zmieniło fundusz sołecki i chce przeznaczyć fundusz 

sołecki na budowę garażu dla samochodu bojowego OSP Lucień. kwota taka sama jak w pierwotnym funduszu 

sołeckim czyli 37.019,60zł  i oprócz tego prosimy Szanowną Radę o dołożenie kwoty do tej inwestycji 100.000,00zł, 

żeby nie tylko zaprojektować ale i spróbować wykonać przynajmniej stan surowy tego garażu, może i cały, jeszcze 

nie wiadomo ile to będzie kosztować, nie ma dokumentacji projektowej. Nast. nowa pozycja Budowa zaplecza 

bojowego przy OSP Sierakówek, dokumentacja projektowa, prosimy o wprowadzenie kwoty 35.000,00zł, na 

dokumentację projektową  tej chyba jednej, a może najbardziej niestety wykorzystanej jednostki OSP na terenie 

naszej gminy, mówię niestety bo każde wykorzystanie tej jednostki jest podyktowane jakimś zdarzeniem losowym 

czy pożarem czy wypadkiem czyli niestety dlatego  niestety. Nast. nowa pozycja planuje gmina zakup nowego 

autobusu szkolnego, jest przyznana Gminie Gostynin dotacja w wys. 300.000,00zł, prosimy o wprowadzenie do 

budżetu kwoty 370.000,00zł,  jako środki własne, nast. nowa pozycja Wykonanie odwodnienia utwardzonego terenu 

SP w Sierakówku, prosimy tu o kwotę 18.000,00zł, nast. nowa pozycja Budowa parkingu przy szkole w Solcu, 

dokumentacja projektowa, kwota jest potrzebna 25.000,00zł, nast. kilka nowych pozycji tj. Budowa świetlicy 

wiejskiej we wsi Gaśno, potrzebna jest kwota 2.500,00zł, budowa świetlicy wiejskiej w Bierzewicach 2.000,00zł, 

budowa świetlicy wiejskiej we wsi Krzywie 2.000,00zł, budowa świetlicy wiejskiej w Zaborowie Starym 2.500,00zł, 

to są niewielkie kwoty ale one są potrzebne do załatwienia spraw formalnych w szczególności wynagrodzenie tu 

jest przede wszystkim Kierownika budowy bowiem te świetlice chcemy oddać do użytku i zawrzeć najpierw umowę 

z Kierownikiem budowy. Do tego jeszcze dochodzą dwie świetlice, budowa świetlicy wiejskiej we wsi Choinek i 



 

 

budowa świetlicy wiejskiej w Choinku 2.000,00zł, i całkiem nowa pozycja budowa świetlicy wiejskiej w Budach 

Kozickich, prosimy Państwa o kwotę 62.500,00zł, nast. pozycja Budowa świetlicy wiejskiej na działce gminnej we 

wsi Halinów, prosimy o kwotę 60.000,00zł, ta budowa jest rozpoczęta, są wykonane fundamenty, tu wieś zresztą 

nie tylko tu, ale na jednym z przykładów mówię, że wieś jest bardzo zaangażowana i Pani Sołtys która jest 

jednocześnie Panią Radną bardzo tam zorganizowała w ten sposób społeczeństwo, że jak do tej pory inwestycja 

jest prowadzona w sensie wykonania w czynie społecznym, jest zakupiony tylko i wyłącznie materiał. Nast. pozycja 

tj. zmiana nazwy tylko inwestycji, w tej chwili w budżecie jest Budowa świetlicy wiejskiej w m. Nagodów, 

dokumentacja projektowa, a z przyczyn formalno-prawnych prosimy o zmianę nazwy tylko wyłącznie tego zadania 

Budowa budynku z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa w m. Nagodów, kwota bez zmian 15.000,00zł, jak na 

razie kwota zostaje ale wcześniej czytałem, że jest podpisana umowa z projektantem i w umowie jest  kwota na 

wykonanie dokumentacji projektowej 10.000,00zł, ale na razie byśmy zostawili te 5.000,00zł, może jeszcze jakieś 

dodatkowe nieprzewidziane wydatki załóżmy że będą z tym związane, nast. nowa pozycja Modernizacja świetlicy 

wiejskiej w m. Feliksów polegająca na zakupie drewna i pokrycia dachu blachą w ramach funduszu sołeckiego tj. 

kwota 21.034,61zł, nast. nowa pozycja tj. Zakup urządzeń w celu doposażenia siłowni zewnętrznej oraz placu 

zabaw na działce gminnej w m. Miałkówek, prosimy bardzo o kwotę 30.000,00zł, tj. taki gest i jednocześnie prośba 

ze strony mieszkańców, jeśli Rada Gminy zatwierdzi gest w stronę mieszkańców, sprzedała gmina tzw. Okrąglaki 

za kwotę 3.000.000,00zł, i 1% z tej kwoty byłby jakby dodatkowo dla tej wsi Miałkówek ponieważ Okrąglaki były na 

terenie wsi Miałkówek. Nast. nowa pozycja Przebudowa boiska szkolnego w m. Krzywie prosimy o kwotę 

50.000,00zł, zrobiło nam się w tej chwili jeśli Państwo to zatwierdzą to zrobiło się 118 pozycji w tej tabeli 

inwestycyjnej którą ja tu mam. tj. taka troszkę inna tabela zbierająca WPF i Budżet 118 pozycji, a tak naprawdę 

tych pozycji jest blisko 170 inwestycyjnych bowiem pozycje 3 w ramach Polskiego Ładu są tylko 3, a tych inwestycji 

jest kilkadziesiąt w ramach tych 3 pozycji, w związku z tym byłoby jeśli Państwo to zatwierdzą blisko 170 pozycji 

inwestycyjnych w Budżecie Gminy Gostynin. Dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: dziękuję bardzo za szczegółowe informacje, tak jak Państwu wspominałem 

na samym wstępie te zmiany proponowane w Uchwale Budżetowej mają wpływ i odzwierciedlenie na WPF, gdyż 

będą miały wpływ na prognozę planowanego długu na lata 2024-32, dlatego to wymagało równoległego omówienia, 

myślę że bardzo szczegółowo przybliżyliśmy Państwu wszystkie dane. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie w 

tym punkcie? Brak. 

opinie:  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 467/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Gminy Gostynin na rok 2023. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: ta zmiana została już omówiona, czy ktoś z Państwa 

Radnych ma pytanie w tym punkcie? Brak. 

opinie: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 468/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany 

Uchwały Nr 182/XXXII/2009 z dnia 26 czerwca 2009 roku w sprawie poboru w formie inkasa: podatku rolnego, 

podatku leśnego i podatku od nieruchomości oraz powołania inkasentów.    

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: proponowaną uchwałą zmieniamy treść załącznika do precyzowanej 

uchwały wynikającej z wyboru nowego sołtysa sołectwa Anielin, którym został Bogusław Woźniak. 

opinie: 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 469/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Statutu 

Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado proponowaną Uchwałą zmieniamy 

tylko treść załącznika nr 4 do Statutu Gminy Gostynin gdzie są wymienione nasze jednostki, w związku z nadaniem 

imienia SP w Lucieniu im. Władysława Broniewskiego, to tylko taka zmiana. 



 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie w 

tym punkcie? Brak. 

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 470/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: określenia 

zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych programem przyjętym w uchwale Nr 140 Rady Ministrów z 15 października 2018 

r. w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu "posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado; Pani Przewodnicząca pozwoli, omówiła 

bym jednocześnie tutaj te dwie uchwały bo dotyczą tego samego programu. Pierwsza uchwała dotyczy świadczeń 

w naturze, a druga świadczeń pieniężnych, ale dotyczą tego samego programu. Prawo do świadczeń z pomocy 

społecznej przysługuje osobom i rodzinom, jeżeli dochód osoby samotnie  gospodarującej  lub  dochód na osobę 

w rodzinie nie przekracza kryterium dochodowego o którym mowa w ustawie o pomocy społecznej 

Kryterium dla osoby samotnej wynosi 776zł, na osobę w rodzinie 600zł. Uchwała Nr 264  Rady Ministrów z 28 

października 2022r. wprowadziła zmianę w wieloletnim rządowym programie "posiłek w szkole i w domu" na lata 

2019-2023. Przewiduje udzielanie wsparcia w zakresie dożywiania osobom spełniającym kryterium dochodowe w 

wysokości 200% kryterium, o którym mowa w art. 8 ustawy o pomocy społecznej.   W związku z trudną sytuacją 

dochodową i życiową osób i rodzin korzystających z wsparcia systemu pomocy społecznej podwyższenie do 200% 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego  na zakup posiłku lub żywności w 

formie zasiłku celowego,  ułatwi oraz uskuteczni działalność zapobiegającą rozszerzaniu się ubóstwa, a także 

umożliwi osobom i rodzinom, w szczególności rodzinom wielodzietnym i niepełnym zabezpieczenie potrzeb 

żywieniowych. Wobec powyższego podjęcie stosownej uchwały jest uzasadnione. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? Brak. 

opinie:  

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 471/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności w 

formie zasiłku celowego dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "posiłek w szkole i w domu" na lata 

2019-2023. 

opinie:  

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 472/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 11-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: określenia 

górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, osadów z osadników przydomowych oczyszczalni ścieków oraz 

odbierania odpadów komunalnych. 

Kierownik GO Katarzyna Tomczak: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado zmiana w uchwale dotyczy górnych 

stawek za odbiór odpadów komunalnych z nieruchomości które nie są objęte w systemie gospodarowania 

odpadami przez Gminę. Dotyczy to głównie działalności gospodarczych, tutaj zmiany proponujemy z 40zł, na 45zł, 

za worek, pojemnik o pojemności 120 litrów 90zł z 70zł, na pojemnik lub worek o pojemności 240 litrów i 225zł, 

gdzie wcześniej było 150zł, za worek o pojemności 1100 litrów. Też są takie podwójne stawki, one nie są do końca 

przez niektórych chociaż są podwójne, jeśli ktoś nie wykonuje tego obowiązku segregacji wtedy są podwójne 



 

 

stawki, jest dwukrotność tej stawki, takie są zmiany w zakresie odbioru nieczystości ciekłych te stawki proponujemy 

zwiększyć. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 473/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 12-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie:  przyjęcia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Gostynin. 

Kierownik GO Katarzyna Tomczak: w regulaminie zmiany dotyczą i spowodowane są głównie nowelizacją ustawy 

o utrzymaniu czystości i porządku, tak naprawdę dochodzi tylko zapis wsadów i osadników przydomowych 

oczyszczalni ścieków i w tym zakresie użyto te zmiany i jeszcze uregulowane zostało dodatkowo odbiór tych 

nieczystości z domkach letniskowych, wcześniej Uchwała Rady Gminy nie regulowała tego aczkolwiek mamy tych 

nieruchomości rekreacyjnych dużo na terenie Gminy Gostynin w związku z powyższym tutaj zaproponowano 

minimum raz w sezonie, do 3 m-cy jest ta nieruchomość użytkowana, powyżej 3 m-cy odbiór tych nieczystości 

ciekłych powinien się odbywać tak jak nieruchomości zamieszkałe 1 raz na 4 m-ce. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 474/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie:  określenia 

wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych z terenu Gminy Gostynin oraz w sprawie określenia 

wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w 

zakresie czystości i porządku na terenie Gminy Gostynin. 

Kierownik GO Katarzyna Tomczak: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado ta uchwała jest również spowodowana 

zmianą tej ustawy o utrzymaniu czystości i porządku, dotyczy też głównie tego zapisu, że w zezwoleniu powinno 

być zawarte że też odbioru osadów z przydomowych oczyszczalni ścieków to dodatkowo regulowało 

Rozporządzenie Ministra Klimatu i Środowiska które weszło 24 lutego, dopiero po tym czasie można było podjąć 

tą uchwałę, to był obowiązek podjęcia tej uchwały. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 475/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 14-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: określenia 

wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego. 

Kierownik RRiG Katarzyna Grabowska: Wcześniejszy wzór wniosku określało rozporządzenie, które zostało 

uchylone i zgodnie z ustawą o dodatkach mieszkaniowych Rada Gminy określa w drodze uchwały wzór wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzór deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie:  

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 476/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 



 

 

 

Do punktu 15-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego gruntów stanowiących działkę nr ewid. 80 o pow. 

2,1771 ha położonych na terenie wsi Huta Zaborowska gm. Gostynin. 

Kierownik RRiG Katarzyna Grabowska: Właścicielka działki sąsiedniej jest zainteresowana zakupem 

nieruchomości której dotyczy przedmiotowa uchwała i złożyła w Urzędzie stosowny wniosek, po wyrażeniu zgody 

Rady przystąpimy do czynności związanych z organizacją przetargu. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 477/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 16-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: nabycia 

niezabudowanych nieruchomości stanowiących działki   nr 194/40 o pow. 0,0014 i nr 194/42 o pow. 0,0078 ha 

położone na terenie wsi Mysłownia Nowa gm. Gostynin z przeznaczeniem na realizację roszczenia z art. 231 

Kodeksu Cywilnego. 

Kierownik RRiG Katarzyna Grabowska: Gmina Gostynin zajęła przedmiotowe nieruchomości pod budowę drogi, 

właścicielka wskazanych działek wystąpiła z pismem do tutejszego Urzędu, z propozycją nieodpłatnego 

przekazania gminie tych nieruchomości. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 478/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 17-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Gostynin na rok 2023. 

Kierownik RRiG Katarzyna Grabowska: Zgodnie z zapisem ustawy o ochronie zwierząt Rada Gminy w drodze 

uchwały, corocznie do 31 marca określa program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt. 

W ramach tego programu Gmina Gostynin realizuje szereg zadań związanych m.in. z: 

- zapewnieniem bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt – od kilku lat współpracujemy w tym 

zakresie ze schroniskiem Tomvet Psiakowo położonym w Gminie Bielawy. 

- opieką nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie – podobnie jak w roku ubiegłym opiekunowie kotów 

wolno żyjących mogą złożyć wniosek o wpis do rejestru społecznych opiekunów i później sukcesywnie o przyznanie 

bezpłatnej karmy w celu dokarmiania kotów wolno żyjących.  

- odławianiem bezdomnych zwierząt z terenu gminy Gostynin zajmuje się Gminny Zakład Komunalny z/s w Solcu  

lub gdy zachodzi konieczność zgodnie z zwartą umową wyłapania bezdomnych zwierząt dokonują pracownicy 

schroniska. 

W programie wyszczególniono również środki przeznaczone na dofinasowanie zabiegów sterylizacji i kastracji 

psów i kotów właścicielskich w wysokości 50% kosztów zabiegu.  

Projekt programu został zaopiniowany pozytywnie przez powiatowego lekarza weterynarii, koła łowieckie działające 

na terenie naszej gminy oraz organizacje społeczną której statutowym calem dziania jest ochrona zwierząt. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie:  

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 479/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 



 

 

Do punktu 18-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: komunalizacji 

mienia Skarbu Państwa. 

Kierownik RRiG Katarzyna Grabowska: Do Urzędu wpłynął wniosek  właściciela działki sąsiedniej, który jest 

zainteresowany zakupem nieruchomości, w tym celu należy uregulować ich stan prawny.  Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 480/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 19-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru sołtysa 

sołectwa Mysłownia Nowa oraz wyznaczenia terminu i przewodniczącego zebrania. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: w związku ze śmiercią dotychczasowego sołtysa Pana Jana Dymowskiego 

zachodzi konieczność wyboru nowego sołtysa, a żeby tego dokonać Rada Gminy wyznacza termin i 

przewodniczącego zebrania celem dokonania takiego wyboru. Proponujemy termin 14 marca o godz. 17.00 w SP 

w Zwoleniu. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie: 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 481/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 20-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie:  zmiany 

Uchwały nr 346/XXXVI/2021 Rady Gminy Gostynin z dnia 30.12.2021 r.  w sprawie przyjęcia aktualizacji „Programu 

usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Gostynin na lata 2021 – 2032”. 

Z sali posiedzeń wyszedł Radny Stanisław Wasiński. 

Kierownik RRiG Katarzyna Grabowska: Załącznikiem do przywołanej uchwały jest wykaz obiektów - osób 

fizycznych posiadających wyroby azbestowe na terenie Gminy Gostynin. Niniejsza uchwała aktualizuje ww. wykaz. 

W tabeli dopisane zostały kolejne pozycje miejsc występowania azbestu w oparciu o informacje złożone przez 

właścicieli nieruchomości, oraz zostały usunięte pozycje z których w roku ubiegłym odpady azbestowe zostały 

odebrane. Dziękuje. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

Opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 482/XLVII/2023 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 21-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Gorzewo, 

gmina Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: projekt uchwały omawiany był na wczorajszej komisji Rozwoju Gospodarczego, 

oczywiście wychodzimy z taką inicjatywą do Wysokiej Rady na wniosek właścicieli działek nr 405/4, 4/2, 4/3 

położonych w m. Gorzewo, może nie będę omawiał całego uzasadnienia, powiem tylko tyle, że obecny plan 

przewiduje tam tereny gospodarstw rolnych, tereny objęte formą ochrony przyrody i tereny rolnicze, jak wiemy w 

tamtych terenach we wsi Gorzewo gospodarstwa rolne raczej na chwilę obecną nie są rozwijane i nie mają racji 

bytu w związku z tym mieszkańcy proszą o zmianę tego planu zagospodarowania przestrzennego zgodnie z jakąś 

zasadą racjonalnego działania, chcą po prostu zagospodarować te nieruchomości poprzez budowę budynków 

mieszkalnych oraz rekreacyjnych. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie: 



 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 483/XLVII/2023 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 22-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany 

Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Huta Nowa, części wsi 

Zuzinów i części wsi Aleksandrynów, gmina Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: ten projekt uchwały również był omawiany wczoraj na komisji Rozwoju 

Gospodarczego, przedstawiała cały plan główna projektantka tegoż planu, generalnie chodzi o to żeby poprawić 

warunki możliwości zagospodarowania niektórych działek bowiem zgodnie z obowiązującym planem rozbudowy 

niektórych rozbudowań, niektórych budynków istniejących jest niemożliwa bowiem linie zabudowy są tak 

ustanowione że ta zabudowa jest niemożliwa, w związku z tym ten plan poprawi warunki możliwości 

zagospodarowania terenu. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 484/XLVII/2023 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 23-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia 

do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: projekt tej uchwały również był omawiany wczoraj na posiedzeniu komisji Rozwoju 

Gospodarczego, generalnie Pan Wójt chce wyjść naprzeciw potencjalnym inwestorom tj. takim osobom które chcą, 

a już wiemy że chcą w kilku miejscach na terenie Gminy Gostynin zrealizować inwestycje farm fotowoltaicznych. 

Zgodnie z przepisami ze zmienioną niedawno 3 lata temu ustawą o zagospodarowaniu przestrzennym budowa 

farmy fotowoltaicznej o mocy powyżej 1 MB wymaga umieszczenia takiej inwestycji w studium. Uważamy, że to 

jest słuszne podejście żeby budować farmy fotowoltaiczne zgodnie z przepisami na razie oczywiście jeśli nie będzie 

w studium to jest utrudniona realizacja takich inwestycji bowiem głównie chodzi o ochronę środowiska. Produkcja 

energii elektrycznej ze źródeł odnawialnych zmniejsza zagrożenie dla środowiska naszego całego. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie: 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 485/XLVII/2023 została przyjęta 11 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

Na salę posiedzeń wrócił Radny Stanisław Wasiński. 

 

Do punktu 24-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały 

NR 448/XLIV/2022 Rady Gminy Gostynin z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie Programu Współpracy Gminy 

Gostynin z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, w związku z podjętymi zmianami i w 

Uchwale Budżetowej zachodzi konieczność zmiany tego dotychczasowego programu współpracy polegające na 

tym, że w § 8 priorytetowe zadania pkt 2 ppkt b gdzie jest przedsięwzięcie; rozwijania prawidłowych postaw 

społecznych u dzieci i  młodzieży oraz zagospodarowania wolnego czasu i przeciwdziałanie patologiom 

społecznym poprzez  prowadzenie programów profilaktycznych dot. przeciwdziałania alkoholizmowi i przemocy  

skierowanych do dzieci i młodzieży oraz osób dorosłych w ramach tzw. profilaktyki uniwersalnej tj. adresowanych 

do całych grup populacji i to była kwota 50.000,00zł, zwiększyliśmy to w Uchwale Budżetowej o 70.000,00zł, jest w 

tej chwili zapis 120 000,00zł. Również wywołały to zmiany zapisu w § 19 gdzie treść Planowana wysokość środków 

przeznaczonych na realizację Programu wynosi 255.000,00zł, dotychczas było 185.000,00zł. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie: 



 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 486/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 25-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia stawki 

za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów w Gminie Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: podjęcie tej uchwały wynika i jest związane ze zmianą przepisów w 

zakresie zasady zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych, 

jeżeli dowożenie zapewniają rodzice. Rozporządzenie w tym zakresie ukazało się 2 stycznia 2023r, w związku z 

tym potrzebna jest konieczność podjęcia takiej uchwały która określa stawki za kilometr. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie: 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 487/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 26-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: obniżenia 

dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Teodorowie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin w roku szkolnym 

2022/2023. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Państwo pamiętają wcześniej Pani Dyrektor w SP w Teodorowie miała 

obniżone pensum do 4 godzin w związku z brakiem ilości godzin do pensum, w tej chwili pojawiła się konieczność 

nauczania indywidualnego języka angielskiego dla jednego z dzieci i oczywiście Pani Dyrektor podejmie się tego 

nauczania, w związku z tym zmieniamy to obniżenie nie do 4 tylko do 5 i wymaga to uchwałą. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie: 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych projekt uchwały zaopiniowała 

pozytywnie. 

Uchwała nr 488/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 27-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie:  rozpatrzenia 

petycji dotyczącej budowy drogi asfaltowej  nr 184 w miejscowości Białe. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: do Rady Gminy wpłynęła petycja  mieszkańców tzw. Osiedla Romanów” w m. 

Białe dotycząca konieczności budowy drogi asfaltowej na dz. nr 184 właśnie w tej miejscowości Białe. Ta petycja 

wpłynęła do Urzędu Gminy Gostynin w dniu 6 lutego 2023r. Z petycji wynika również to, że oprócz tego że droga 

jest potrzebna to mieszkańcy tegoż Osiedla Romanów chcą żeby ta inwestycja znalazła się w ramach tego 

Programu Polski Ład który wcześniej godzinę temu został omawiany. Petycja została rozpatrzone przez Komisję 

SWiP  i Komisja przychyla się do po zapoznaniu się z treścią  petycji wniosła do Rady Gminy uznanie petycji za 

zasadną.  Naszym zdaniem Pana Wójta i moim jest takie zdanie, że owszem jak każda droga ta droga jest również 

konieczna i potrzebna, postaramy się jako Gmina wykonać ją jak najszybciej, niemniej w ramach Polskiego Ładu 

jest już za późno bowiem tak jak wcześniej powiedziałem za kilka dni musimy ogłosić przetarg na wykonanie 

wszystkich dróg i tej inwestycji już nie zdążymy przygotować w sensie formalno-prawnym w ramach Polskiego Ładu, 

także generalnie droga jest uważamy potrzebna i konieczna, Gmina i Pan Wójt będzie się starał przedłożyć 

Wysokiej Radzie w swoim odpowiednim czasie projekt uchwały o przyjęciu tej drogi do realizacji ale nie w ramach 

Polskiego Ładu bo nie zdążymy. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie: 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji petycję uznała jako zasadną, Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 489/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 



 

 

Do punktu 28-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia 

skargi na działalność Wójta Gminy Gostynin. 

Zastępca Wójta Paweł Goliszek: to jest następna skarga która wpłynęła do Gminy Gostynin na działalność Wójta 

Gminy Gostynin, skarga wpłynęła od Pani w dniu 19 grudnia 2022r., na działalność Wójta Gminy Gostynin, skarga 

dotyczy tego, że Pani skarżąca uważa że nasze plany zagospodarowania przestrzennego są w zły sposób 

udostępniane wszystkim na BIP, w szczególności Pani uważa że jedyną dopuszczalną prawnie formą usługi 

pobierania WPS jest wersja 2.0 jakiegoś tam programu. Po analizie wszystkiego z Panem Mecenasem, po analizie 

wielu wyroków które już Wojewódzkie Sądy Administracyjne rozstrzygały w sprawach skarg tej właśnie Pani na 

działalność innych Wójtów czy Burmistrzów i generalnie wszystkie wyroki są takie, że w takiej samej sprawie że 

Gminy w sposób prawidłowy udostępniają plany zagospodarowania przestrzennego więc uważamy tu z Panem 

Wójtem i Komisja również uważa że działamy zgodnie z prawem, jesteśmy o tym przekonani i każdy plan 

zagospodarowania przestrzennego jest udostępniony wszystkim którzy tylko mają dostęp do internetu, a oprócz 

tego w Urzędzie Gminy są plany zagospodarowania przestrzennego i nie uważamy że ta skarga jest zasadna. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska: dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie? 

Brak. 

opinie: 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji skargę uznała jako bezzasadną, Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Uchwała nr 490/XLVII/2023 została przyjęta 12 głosami za co stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 29-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała: Informacja Przewodniczących komisji o 

realizacji wniosków komisji.             

Komisja Rewizyjna projekt wniosków nie wypracowała, 

Komisja Budżetu i Finansów wniosków nie wypracowała, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska wniosków nie wypracowała, 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej wniosków nie wypracowała, 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty, Kultury i Spraw Mieszkaniowych wniosków nie wypracowała, 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji wypracowała wniosek w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy drogi 

asfaltowej nr 184 w miejscowości Białe. 

 

Do punktu 30-go. 

Przewodnicząca Rady Gminy Gostynin Renata Kędzierska odczytała. Informacja Przewodniczących komisji o 

realizacji wniosków komisji.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi bądź pytania w związku z przesłanym protokołem z poprzedniej sesji? 

Brak. 

Protokół z obrad XLVI Sesji Rady Gminy został przyjęty 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 31-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Drodzy Goście; chciałbym tylko 

przypomnieć i ponowić zaproszenie na uroczystość 10 marca związane z 160 Rocznicą Działań pod Gaśnym, 

rozpoczynamy uroczystości bezpośrednio pod pomnikiem w Gaśnym które dalsze części przeniesiemy do SP w 

Zwoleniu która nosi im. Powstańców Styczniowych. 

 

Do punktu 32-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 13.55 

Przewodnicząca Rady Gminy Renata Kędzierska podziękowała Radnym, Wójtowi Gminy Zastępcy Wójta Gminy 

Sekretarzowi Gminy, Zastępcy Skarbnika Gminy, wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XLVII Sesji 

Rady Gminy i zamknęła je. 

 
 

Protokółowała: 

B. Gospodarowicz 

         

               Przewodnicząca Rady Gminy 

       Renata Kędzierska 


